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          Dnia 13.10.2015 r. o
godzinie 10:30 rozpoczęła
się uroczystość
Ślubowania klas
pierwszych połączona z
Dniem Edukacji
Narodowej.

      Tradycyjnie zaczęło się
od odśpiewania hymnu
Polski. Następnie, po
przemówieniu pani dyrektor,
nastąpiła pierwsza część
akademii - występ nowych
uczniów naszego
gimnazjum. Przedstawienie
było pełne dobrego humoru,
widzowie reagowali
śmiechem. Nowi koledzy
zadziwili swoją niesamowitą
grą aktorską. Niewątpliwie
dużą rolę w
przygotowaniach odegrali
ich wychowawcy: pani
Edyta Wlazło i pan Krzysztof
Tusiński, za co należą im
się szczególne
podziękowania. W kolejnej
części uroczystości nasi
nowi przyjaciele przystąpili
do złożenia przysięgi.
Trzecia część była
dedykowana pracownikom
oświaty - samorząd
uczniowski złożył im
życzenia i rozdał kwiaty.
Mieliśmy też okazję gościć
Wójta Kiwit- pana Wiesława
Tkaczuka, który w swojej
mowie nawiązał do słów z
programu pierwszoklasistów
– jeszcze raz podkreślił
wartość  wiedzy w życiu. W
końcu wiedza to pieniądz!

 "Wiedza jest drugim słońcem dla  
 tych, którzy ją posiadają."
 Ślubowanie klas pierwszych i Dzień Edukacji Narodowej

.
.

            Trudno w to
uwierzyć, ale od śmierci
Jana Pawła II minęło już
dziesięć lat. Nasza szkoła
uczciła pamięć o Wielkim
Polaku 16 X 2015 r.
podczas apelu
przygotowanego wraz z
uczniami przez katechetkę
p. I. Mieczkowską. 

          

  Chętnie słuchaliśmy
radosnych pieśni,
zatapialiśmy się w sens
myśli Jana Pawła II,
słuchaliśmy jeszcze raz
Jego głosu. Wspomnienia,
którym poddaliśmy się
podczas apelu towarzyszyły
nam już do końca dnia.
Jego nauki zostaną z nami
na zawsze. 

               13 października 2015 roku również w szkole
 podstawowej odbył się uroczysty apel okazji DEN. 

     Zabawne scenki z lekcji wychowawczej, j. polskiego,
religii, przyrody i historii były uczniowskim sposobem na
podziękowanie wszystkim tym, którzy na co dzień kształtują
ich serca i umysły. Program artystyczny przygotowała wraz
z uczniami pani Bożena Pelik - Ogonowska. Po występie
Pani Dyrektor złożyła życzenia wszystkim pracownikom
oświaty.

   
   W ROCZNICĘ ŚMIERCI
             
      PAPIEŻA POLAKA...

.
.
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Jak to się stało że
została Pani
nauczycielką i
dlaczego wybrała
pani chemię? 
-Chemia to mój drugi
kierunek. Tak w ogóle
to ukończyłam wydział
Bioinżynierii Zwierząt
ART-Olsztyn (obecnie
UWM-Olsztyn).
Chciałam być
nauczycielem
przedmiotów
zawodowych (rolnych)
w szkole średniej.
Chemia nie była moim
ulubionym
przedmiotem, zawsze
wolałam geografię,

biologię. Dopiero na
studiach (chyba od
nawału chemii, od
ogólnej po rolną,
biochemię) zmieniłam
zdanie o chemii.
Minęło trochę czasu,
doszły sytuację
osobiste i rodzinne,
ukończyłam Studia
Podyplomowe z
chemii i zostałam
nauczycielką tego
przedmiotu. 
A gdyby nie chemia
to co...? 
-Gdyby nie chemia, to
chciałabym zostać
wielkoobszarowym
farmerem lub
pielęgniarką 

Lubi pani uczyć?
-Lubię ludzi, a przede
wszystkim młodzież i
dzieci. Sprawia mi
"frajdę" przekazywanie
informacji lub dzielenie
się wiadomościami z
danej dziedziny. Nie
jestem "alfą i omegą",
ale miło wspominam
reakcje uczniów i
radość w oczach, po
przeprowadzonych
doświadczeniach
chemicznych czy
wiadomościach, które
je zainteresowały. 
Jest pani nową
nauczycielką w
naszej szkole.

 Jak się pracuje z
naszymi uczniami? 
-Jestem tu nowa. Mam
świadomość tego, że
na czas
tymczasowy. Bardzo
podoba mi się szkoła.
Zostałam tu ciepło
przyjęta. Sympatyczna
i życzliwa kadra.
Uczniowie mili,
otwarci. Nie lubię
stawiać jedynek, a
takowe się już
pojawiają. Myślę, że
miło będę wspominać

tu pracę. 
Nasza szkoła kładzie
duży nacisk na
czytanie. Jakie może
polecić pani książki
na temat chemii, ale
takie dla każdego...
- Jeżeli chodzi o
doświadczenie, to 
"Chemia całkiem
prosta" prof. Hermana
Raaf'a, natomiast jeżeli
chodzi o zabawę to nic
innego tylko "Harry
Potter" - 7 tomów 
Na pani hobby? 

-Moje hobby to książki
z odrobiną miłości i
romantyczne na tle
historycznym.
Ulubiona to "Jeździec
miedziany" - książka o
bitwie
pod Leningradem.
Obok historii, piękny
wątek miłosny, ale bez
happy endu. Drugie
hobby to ogródek
kwiatowy. Trzecie to
nicniemuszenie.
  rozmawiała Karina R.

 "Jeżeli wkładasz
rękawiczki i
czekasz, aż
podstawią ci
gotowe zwierzę,
nigdy nie
będziesz dobrym
koniarzem."

Czy jazda konna
jest trudna?
To zależy od
umiejętności. Na
początku jeździ się po
kółeczku, a koń
prowadzony jest przez
instruktora na linie,

czyli ląży. Niektórzy
zaczynają jazdy
samodzielnie po
godzinie inni... po roku.
Częścią nauki jest też
czyszczenie konia i
siodłanie go. Jeżeli
wkładasz rękawiczki i
czekasz, aż ci
podstawią gotowe
zwierzę, nigdy nie
będziesz dobrym
koniarzem.

Czy jazda konna jest
niebezpieczna?
Niestety, bywa.
Niektórzy spadają

sto razy i nic im się nie
dzieje, inni spadną raz
i od razu łamią rękę po
czym tracą chęć do
jeździectwa.

Kim są jeźdźcy?
Najmłodsze dzieci
mają trzy lata. Raczej
nie jeżdżą, są tylko
obwożone na małych
koniach. Najstarszy
uczeń miał 54 lata.
Zaczął od zera, a
nauczył się!

rozmawiała
Aleksandra S.

WYWIAD Z KAROLINĄ LECHOWICZ

.

       Gdyby nie chemia to zostałabym
 wielkoobszarowym farmerem lub
 pielęgniarką (...) 
       
     wywiad z nauczycielką chemii, panią Iwoną Jowik
                                

               
                DZIEŃ CHŁOPAKA 
    30 września, jak  wiemy, obchodzą  swoje święto
 chłopcy. W tym dniu  nie zapomnieliśmy o  nich.
 Dziewczyny z  każdej klasy  przygotowały coś
 indywidualnie. Wśród prezentów  dominowały: kubki,
 breloczki, temperówki  w kształcie serc i  słodkości. Klasa
 Ia  przygotowała  również lizaczki Angry Birds dla męskiej
 części rady  pedagogicznej. 

 ROZPOCZYNAMY NOWĄ EDYCJĘ GRY CZYTELNICZEJ!
   Wspólnie będziemy krzewić czytelnictwo. Klasy wykonają w tym roku
cztery zadania, które będą zarówno pożyteczną zabawą, jak i promocją
zdrowego trybu życia z książką w ręku. Za każde zadanie przydzielane
będą punkty. Pierwsze zostało już ogłoszone. Ostatnie będzie w
kwietniu, tak aby najpóźniej w połowie maja wyłonić zwycięską klasę.
        Niezależnie czym się interesujesz w książkach znajdziesz najwięcej
informacji na ten temat. Co cię kręci? samochody, gry, podróże, zwierzęta,
kosmos, historia…Wszystko to znajdziesz w książkach.
        A oto zadanie pierwsze: Stworzenie klasowego kolażu
pojedynczych informacji, których dowiedzieliście się czytając
książki. Wszak - KSIĄŻKI SĄ KOPALNIĄ WIEDZY I
CIEKAWOSTEK.
         O szczegółach zadań przeczytacie na plakatach informacyjnych.

.

.
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 WIEŚCI ZE SPORTOWYCH MAT...

   MIĘDZYWOJEWóDZKIE
 MISTRZOSTWA MŁODZIKÓW
 W SUMO
     17 października w Łomży Łomży odbyły się Międzywojewódzkie Mistrzostwa Młodzików w sumo.
Warmię i Mazury reprezentowały trzy sekcje: specjalizujące się w zapasach: Warmia Lidzbark
Warmiński i Budowlani Olsztyn oraz w judoUKSJ Nippon Olsztyn. 
  Efekt jest doskonały 4 medale: Janek Filipiak – 1,  Bartek Bosak – 3, Jakub Walczyński - 2 i Diana
Rosłoń -1.

      MIĘDZYWOJEWÓDZKIE ZAWODY    
 ZAPAŚNICZE W SUPRAŚLU
     W dniu 27 września 2015 roku w Supraślu odbyły się Międzywojewódzkie Mistrzostwa Młodzików w
zapasach w stylu klasycznym. Brała w nich udział młodzież w wieku 13-15 lat z kilku województw.
Kiwity reprezentowali na tym wyjeździe dwaj chłopcy: Jakub Walczyński i Jan Filipiak. Skromny skład,
ale jakże waleczny. Jan Filipiak z IIb  w kat. do 59kg zajął trzecie miejsce. Reprezentanci Warmii i
Mazur zdobyli 15 medali (4-4-7). 

.

.

.

..

       ZAPASY W STYLU              
        KLASYCZNYM 
            W  ELBLĄGU

   3 października odbył się Memoriał
Tadeusza Jaworskiego w zapasach w
stylu klasycznym młodzików i mini-
zapasach. Gospodarzem była
 elbląska Olimpia.  

   Jak co roku wzięło w nim udział kilka
klubów w województwa warmińsko-
mazurskiego. Publika była zachwycona
suplesami (chwyt zapaśniczy mający na
celu przerzucenie przeciwnika za
siebie). Jakub Walczyński – 2, Bartek
Bosak – 2,Kamil Nowak – 2, Andrzej
Rybicki – 3, Mateusz Łuczkowski – 3.  

.

.

.

..
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Impreza zaczęła się
koło godziny 10.00 od
przywitania Rosjan.
Następnie każda z
drużyn odśpiewywała
swój hymn narodowy,
po czym organizatorzy
zawodów życzyli
wszystkim dobrej i
sprawiedliwej
rywalizacji. Miting
rozpoczęły skoki w dal,
w których 3. miejsce
zajęła Angelika
Borończyk, z kolei
Mateusz Staszyński
pobił swój życiowy

rekord (5,15 m). Do
biegu na 600 m.
wystawiono 4
zawodniczki z czego
jedna - Weronika
Tkaczuk stanęła na
podium, w efekcie
uhonorowana została
medalem za 2.
miejsce. Po
zakończeniu tej
dyscypliny sportowej
zaczęły się biegi na
600 i 1000 m.

W tej dyscyplinie 4.
miejsce zajął Kamil
Rubażewicz.
Następnie nasza
drużyna sportowa w
piłce nożnej odegrała
spotkania, gdzie padła
m.in. 1. wygrana. Na
koniec zostały
rozegrane biegi
sztafetowe, gdzie
dziewczęta w składzie:
Aleksandra
Adamkiewicz, Angelika
Borończyk, Marcelina
Szulżycka, Sylwia
Dobiesz zajęły 3.

miejsce. Chłopcy w
biegach sztafetowych
uplasowali się na 7.
miejscu. Nasza
reprezentacja wystąpiła
w składzie: Dawid
Jóźko, Olaf Szukis,
Mateusz Staszyński,
Szymon Madejski.
Wszystkim
zawodnikom oraz ich
trenerom p. P.
Wasilewskiemu i p. K.
Tusińskiemu,
serdecznie gratulujemy
i życzymy kolejnych
sukcesów.

    MIĘDZYNARODOWE ZAWODY SPORTOWE 
                W LIDZBARKU WARMIŃSKIM

 
 Sportowe 
 sukcesy
 naszego
 kolegi

 Co jest dla ciebie największym wyzwaniem i
trudnością w sporcie?
 Hmm... wydaje mi się, że zmęczenie.
 Dziękuję bardzo za wywiad, życzę Ci dalszych
sukcesów w sporcie, powodzenia.
 Dziękuję :)
              z Jakubem rozmawiała Aleksandra S.

  
   STOPKA REDAKCYJNA

  Wśród uczniów naszej szkoły
znajduje się jeden, szczególnie
utalentowany sportowo. Jest
nim Jakub Walczyński. Kuba
znalazł chwilę, by
odpowiedzieć na kilka pytań,
abyście mogli dowiedzieć się
czegoś więcej o jego talencie.

 red. nacz. Wiktoria Parzych
 red. numeru: Diana Rosłoń, Angelika Borończyk,
Aleksandra Słowikowska, Karina Rosłoń,
Weronika Tkaczuk, Mateusz Staszyński, Sylwia
Dobiesz, Zuzanna Klepacka, Agata Macias,
Marcelina Szulżycka, Zuzanna Januszewska,
Julia Kawalir, Jan Filipiak.
 opiekun gazetki: 
 Edyta Wlazło
 Puls Szkoły 
 juniormedia.pl

.

 Kuba, odnosisz wiele sukcesów sportowych.
Które z nich uważasz za największe
osiągnięcie?
 Rok temu byłem na zawodach
międzynarodowych w Lubawie, zająłem 3. miejsce,
to z pewnością mój największy sukces do tej pory.
 „Twoja” dyscyplina to zapasy. Jak to się stało
że akurat tym się zainteresowałeś?
 Wybrałem akurat tę dyscyplinę, ponieważ lubię
sporty z „wyzwaniem”, lubię rywalizować. Do tego
sportu namawiał mnie też kolega, dzięki jego
opowiadaniom zainteresowałem się tym.
 Trenowałeś może jeszcze jakieś inne
dyscypliny sportowe?
 Trenowałem i trenuje nadal tenis stołowy, piłkę
nożną i piłkę siatkową.
 Widzę, że bardzo angażujesz się w sport,
powiedz jak często trenujesz, czy masz czas
wolny dla siebie?
 Staram się trenować codziennie, po treningu
zostaje mi jeszcze trochę wolnego czasu na inne
zajęcia.

  28 września 2015r.
na Stadionie
Miejskim w
Lidzbarku
Warmińskim obyły si
ę Międzynarodowe
Zawody Sportowe, z
udziałem Szkół z
Lidzbarka
Warmińskiego, Kiwit,
Kraszewa a także

z Obwodu
Kaliningradzkiego.

     Uczniowie
rywalizowali ze sobą
w trzech
konkurencjach
lekkoatletycznych.
  
     Weronika

Tkaczuk wróciła z
medalem za bieg na
600m, w sztafecie 4x
100 m. nasze
dziewczęta
uplasowały się na III
miejscu podium i
również otrzymały
dyplom. 
 

     Odbył się także
Międzynarodowy
Turniej Piłki Nożnej. 

   Reprezentacja
naszej szkoły
zdobyła w tych
zawodach III miejsce
w klasyfikacji
ogólnej.

.


